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Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de bemoeienis van fabrikant Tena met incontinente 
patiënten (ingezonden 10 augustus 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht Tena beoordeelt incontinente patiënt?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat apothekers geen patiëntgegevens behoren te 
verstrekken aan fabrikanten? 

Vraag 3
Wilt u het College Bescherming Persoonsgegevens (CBP) vragen om naar 
deze procedure te kijken en hier een oordeel over uit te spreken? 

Vraag 4
Vindt u een fabrikant de meest geschikte instantie om te bepalen hoeveel en 
welk incontinentiemateriaal een patiënt nodig heeft? 

Vraag 5
Is het waar dat Achmea de apothekers eenzijdig heeft opgelegd dat zij nog 
maar maximaal 40% van de patiënten de duurdere incontinentiebroekjes 
mogen aanbieden?  Zo ja, wat vindt u van deze bezuinigingsmaatregel? 

Vraag 6
Wilt u Achmea erop wijzen dat incontinentiemateriaal in het basispakket zit, 
en patiënten dus recht hebben op net zoveel materiaal als nodig is? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
Gerven (SP), ingezonden 9 augustus 2012 (vraagnummer2012Z14974)

1 Volkskrant, 9 augustus 2012
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